O nas
Kim jesteśmy?
Jesteśmy Przedszkolem Publicznym Nr 4 im. Leśne Skrzaty w Łasku.
Nasze przedszkole znajduje się przy ulicy Łącznej 1 w Łasku.

Godziny otwarcia
Przedszkole jest otwarte:
od poniedziałku do piątku
w godzinach 06:30–16:30.
Sekretariat jest otwarty:
od poniedziałku do piątku
w godzinach 08:00–16:00.
Dyrektor przyjmuje interesantów:
w poniedziałek
w godzinach 09:00–11:00.
W pilnych sprawach można umówić się na inny termin.

Budynek i otoczenie
Budynek przedszkola jest dostosowany do potrzeb osób z niepełnosprawnościami.
Na parterze są sale dla dzieci.
Na piętrze są biura.
Przy przedszkolu jest duży ogród.
Ogród jest ogrodzony i bezpieczny.
Są w nim atestowane zabawki.
Każda grupa dzieci ma swoją część ogrodu.
Dzieci sadzą tam rośliny i uczą się dbać o przyrodę.

Sale i zajęcia
W przedszkolu jest osiem sal dla dzieci.
Każda sala ma swoją łazienkę.
Sale są jasne i przestronne.
Są wyposażone w meble, zabawki i pomoce do nauki.
W przedszkolu są także sale do zajęć specjalistycznych:
· gabinet logopedy,
· Sala Doświadczania Świata,
· sala integracji sensorycznej,
· sala do zajęć rewalidacyjnych.
Prowadzimy zajęcia dla dzieci ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi.

Co oferujemy?
Zapewniamy:
· bezpieczną opiekę,
· naukę i zabawę,
· zajęcia rozwijające zainteresowania,
· zajęcia ruchowe,
· zabawy na świeżym powietrzu,
· pomoc w rozwoju emocjonalnym i społecznym,
· indywidualne podejście do każdego dziecka,
· współpracę z rodzicami,
· zdrowe posiłki przygotowywane w naszej kuchni.

Kontakt
Możesz się z nami skontaktować:
Telefon:
+48 43 675 44 60
+48 504 015 942
E-mail:
przedszkole@pp4lask.com.pl
Adres:
Przedszkole Publiczne Nr 4 im. Leśne Skrzaty w Łasku
ul. Łączna 1
98-100 Łask
[bookmark: _GoBack]Adres do e-Doręczeń:
AE:PL-86381-74502-RBGGI-14
Możesz też przyjść do nas osobiście.

